
 

 

 

 

   

 

VERSLAG  
Achtenzestigste bijeenkomst Nationaal Comité advies dierproevenbeleid  
d.d. 02-07-2021 

  

 

 

 
 

 

  

 

Pagina 1 van 3 

 

 

 

 
  

 

  

Auteur:  

Leane van Weereld 

 

 

Opening en vaststelling agenda  

De vergadering vindt plaats via teleconferentie. Alle NCad-leden nemen deel. 

Tevens nemen de algemeen secretaris en drie medewerkers van het NCad deel. 

 

 

De vergadering bestaat uit twee delen; het eerste gedeelte is gewijd aan een 

bespreking met John Grin over transitie en in het tweede gedeelte zal de reguliere 

agenda worden behandeld. 

 

 

Bespreking met John Grin 
John Grin geeft aan waarom en hoe het vraagstuk m.b.t. het uitfaseren van 

dierproeven een transitie betreft, waarna hij kort de transitie theorie toelicht. Zie 

bijgevoegde presentatie. 

 

 

Reguliere agenda 
 

Mogelijk of schijnbaar conflicterende activiteiten en activiteiten van 

belang voor het NCad 

 

Vraag van FELASA 

In 2022 vindt het FELASA-congres plaats (in Marseille) waarbinnen een sessie 

over IvD’s zal plaatsvinden. Daar is een aantal landen voor uitgenodigd om een 

presentatie te geven. Via Coenraad Hendriksen is ook Nederland uitgenodigd en 

de vraag is voorgelegd wat de relatie is tussen de IvD en het NCad. Er zal nog 

worden bekeken vanuit het NCad hoe hieraan wordt voldaan. 

 

Biotechniek 

Coenraad Hendriksen is door Biotechniek gevraagd een introductie te geven van 

de geschiedenis van de 3 V’s en zal dat op persoonlijke titel doen. 

 

Webinar open science 

Monique Janssens meldt dat er op 26 oktober in de middag vanuit Universiteit 

Utrecht een webinar over open science en dierproeven zal plaatsvinden waar zij 

de voorbereidingen voor treft.  
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Besluitvorming over vergadering van 30 juli 

De vergadering gaat door in fysieke vorm. Er zal door afwezige leden van te voren 

input worden geleverd op de te bespreken onderwerpen. 

 

 

Parallelstudies 

De voorzitter licht toe dat een eerste versie middels schriftelijke inbreng is 

aangepast.  

Op basis van de inbreng van de verschillende NCad-leden zal het advies verder 

worden geoptimaliseerd op een aantal fundamentele punten waarbij een aantal 

begrippen nader wordt verhelderd. Tijdens de volgende vergadering zal het advies 

nogmaals worden besproken. 

 

 

Verslag vorige vergadering 

Het verslag wordt met een enkele aanpassing vastgesteld. 

 

 

Wv.t.t.k. 

 

Terugblik Harry Blom Beraad  

Er wordt kort teruggekeken op het Harry Blom Braad dat op 15 juni heeft 

plaatsgevonden. Het betreft een goed georganiseerde bijeenkomst met 

complimenten voor Monique Janssens en de betrokken medewerker van 

het Bureau. Voor een volgende bijeenkomst zal nog contact worden 

opgenomen met het IvD-Platform waarbij het onderwerp Verfijning 

explicieter aan de orde zou moeten komen. De vraag zou uitgezet kunnen 

worden aan welke onderwerpen behoefte is waarbij wel enige kaders 

zouden moeten worden meegegeven. Ook wordt gekeken wat de 

mogelijkheden zijn een hybride bijeenkomst te organiseren.  

 

WC11  

De stavaza wordt toegelicht door een medewerker van het Bureau. Er 

zullen twee NCad-leden in twee workshops van TPI deelnemen. De 

opnames voor de filmpjes van de streefbeelden zijn gestart. 

 

Streefbeeld HBO- en MBO-onderwijs  

Het streefbeeld voor HBO- en MBO-onderwijs is bijna klaar. In bijgaand 

stuk wordt een korte stand van zaken weergegeven. De betreffende 

beroepsgroep wordt opgeleid voor het uitvoeren van dierproeven, waarbij 

tussen de instanties enige verschillen zijn. Met innovatie van 

onderwijsmethoden zal wellicht meer mogelijk zijn om dierproeven te 

verminderen.  

 

Een nieuw te starten advies 

Een medewerker van het Bureau vraagt het NCad wie de eerste verantwoordelijke 

wordt voor een nieuw op te starten advies.  

Dit adviestraject zal in augustus starten. 
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Mededelingen 

 

Terugblik John Grin 

De sessie werd als zeer nuttig en zinvol ervaren. De brede kijk op transitie werd 

erg gewaardeerd en heeft nieuwe inzichten gegeven. Er wordt nog verkend op 

welke wijze een vervolg zou kunnen plaatsvinden.  


